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Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks,  

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Laine Baha, deputāts Bruno Bahs, deputāts Mārtiņš 

Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Arnolds 

Jātnieks, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāte 

Solveiga Lineja, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, deputāts Jānis Siugalis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, Grāmatvedības nodaļas vadītājs Aigars 

Vērmanis, Administratīvās nodaļas vadītāja Liene Leveika, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Uzņēmējdarbības 

un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, Attīstības un būvniecības departamenta 

vadītājs Mārtiņš Veinbergs, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta 

vadītāja Aija Spriņķe, Kultūras nodaļas vadītāja Vita Morkūna, Sporta un veselības nodaļas 

vadītājs Lauris Ziemiņš, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Izglītības speciāliste 

izglītības kvalitātes jautājumos Ilze Ērgle, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Gunita 

Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, nekustamo īpašumu speciālisti 

Māris Šarķis un Dace Stubure, Bauskas novada Būvvaldes vadītāja Dace Putna, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, nekustamo īpašumu 

speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Dace Neiberte, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs 

Normunds Vāvers, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Kultūrvēsturiskā 

mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas vadītāja Mārīte Putniņa, pašvaldības iestādes 

“Bauskas Pils muzejs” direktors Māris Skanis, pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” 

vadītāja Agnese Čakša, pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 

vadītāja Zaiga Švāģere, pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” vadītājas 

vietniece Kristīne Brūvele, AS ”Ķekava foods” tehniskais direktors Romāns Ivanovs, AS 

“Siltumelektroprojekts” būvprojekta vadītājs - arhitekts Pāvels Rešetņikovs un būvprojekta 

izstrādātājs Ralfs Pilsētnieks, zvērināta revidente Sandra Vilcāne, zvērinātas revidentes palīgs 

Inese Višņevska 
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Sēdi protokolē Administratīvā departamenta Pakalpojumu vadītāja Ieva Skujeniece 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts 

“Atvasara”” vadītājas Zaigas Švāģeres atbrīvošanu no amata. 

3. Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2024. gada pārskata apstiprināšanu. 

5. Par aizņēmumu 2025. gada prioritārā investīciju projekta “Administratīvās ēkas 

pārbūve par Bauskas Centrālo bibliotēku” īstenošanai. 

6. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 26. maija nolikumā Nr. 29 

“Par Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem”. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 

21 “Apbalvojumu piešķiršanas komisijas nolikums”. 

8. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” 

attīstības plāna 2024./2025. - 2026./2027. mācību gadam saskaņošanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas pils muzejs” darbības un attīstības 

stratēģijas 2025.-2030. gadam saskaņošanu. 

11. Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90. 

12. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmumā “Par 

sadarbības līguma noslēgšanu ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru”. 

13. Par būvniecības ieceri biogāzes stacijas "Ķekava BIOENERGY" jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā "Mazzeltiņi 1", Janeikas, Ceraukstes pagasts, Bauskas novads. 

14. Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Saules ielā 2 ārdurvju restaurācijai. 

16. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Saules ielā 4A pamatu nostiprināšanai. 

17. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 10 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

18. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Baznīcas ielā 12 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

19. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta un sienu 

konstrukciju restaurācijas 2.kārtai. 

20. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa pamatu 

nostiprināšanai. 

21. Par dzīvojamā fonda veidošanai, uzturēšanai un modernizēšanai nepieciešamo 

nekustamo īpašumu saraksta apstiprināšanu. 

22. Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas “Zemgaļi”, Pilsrundāle, Rundāles pagastā, 

pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

23. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Dārza iela 15-17, Bauskā ½ domājamās daļas 

pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

24. Par nekustamā īpašuma “Mēmeles” zemes vienības Skaistkalnes pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 
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25. Par nekustamā īpašuma “Šalkas” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. 

26. Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta teritoriju nekustamā īpašuma “Beibeži 

17” Vecumnieku pagastā. 

27. Par atteikumu dzēst nekustamā īpašuma “Pūces”, Rundāles pagastā atzīmes par ceļa 

servitūta teritoriju. 

28. Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta teritoriju īpašumā Lauku iela 24, Iecavā. 

29. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā 

“Krastmaļi”, nodrošinot piekļuvi īpašumam “Zarukalni”, Iecavas pagastā. 

30. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4068 003 

0382, Bauskā. 

31. Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4050 005 

0099 Ceraukstes pagastā. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Sudmaliņas”, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Lauktehnika 6”-4, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas ielā 

26-27, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Jaunā iela 2, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Olgas” daļas, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Karūsiņas”, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma „Dālijas”, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Gaismas iela 3-4, 

Gaisma, Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Vaski”-2, Valles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Svelmes”-6, 

Taurkalne, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-4, 

Taurkalne, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 1”-12, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-4, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-7, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-8, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-9, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-11, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-12, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 8”-7, 

Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis aicina balsot par papildu jautājuma “Par grozījumu Bauskas 

novada domes 2021. gada 23.decembra lēmumā Nr. 533 “Par Bauskas novada domes Darījumu 

ar lauksaimniecības zemi izvērtēšanas komisijas izveidošanu”” iekļaušanu darba kārtībā. 

 

Par priekšlikumu iekļaut darba kārtībā 51. jautājumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

iekļaut darba kārtībā 51. jautājumu "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021. gada 23.decembra lēmumā Nr. 533 "Par Bauskas novada 

domes Darījumu ar lauksaimniecības zemi izvērtēšanas komisijas 

izveidošanu"". 

 

Papildu darba kārtība:  

51. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 23.decembra lēmumā Nr. 533 “Par 

Bauskas novada domes Darījumu ar lauksaimniecības zemi izvērtēšanas komisijas 

izveidošanu”. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

 

(I.Romānovs, L.Baha, M.Veinbergs, I.Tijone, A.Okmanis, I.Pētersone, A.Vērmanis, A.Mačeks, 

M.Cimermanis, A.Jātnieks, J.Kalinka, J.Krievs) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē, ka tuvojas kapitālsabiedrību vidēja termiņa darbības stratēģijas izstrādes 

pabeigšana, kas noteikta līdz 31. martam. 14. aprīlī plānota SIA “Zemgales mutes veselības 

centrs” un SIA “Bauskas slimnīca” stratēģiju projektu prezentācija, šobrīd Audita un 

kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļa veic finanšu sadaļas rādītāju precizēšanu; pēc 14. aprīļa 

plānota stratēģiju apstiprināšana dalībnieku sapulcē. 

 Zvērināti revidenti veikuši auditu SIA “Zemgales mutes veselības centrs” un SIA 

“Bauskas slimnīca” gada pārskatos. Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļa gatavo 

saimnieciski finansiālās darbības izvērtējumus par iesniegtajiem gada pārskatiem un 

saimnieciskās darbības rezultātiem. Par rezultātiem tiks informēts. Dalībnieku sapulce ar 

zvērinātu revidentu iesaisti ieplānota aprīļa beigās, izņemot SIA “Bauskas novada novada 

komunālserviss”, kura gada pārskata iesniegšanas termiņš ir 1. maijs - valdes loceklis Ģ.Kolendo 

informēja, ka šobrīd ar revidentiem tiek saskaņots vadības ziņojums. Audita un kapitālsabiedrību 

uzraudzības nodaļa par pārskatiem ziņos aprīļa domes sēdē. SIA “Zemgales mutes veselības 



5 

 

centrs” finanšu rādītāju analīze rāda, ka uzņēmuma darbība vērtējama kā stabila; 

kapitālsabiedrības finanšu mērķu izpilde vērtējama kā apmierinoša, jo kapitālsabiedrība nav 

sasniegusi atsevišķus plānotos finanšu mērķu rezultatīvos rādītājus un to izpildē ir konstatētas 

novirzes, kas nerada būtiskus riskus kapitālabiedrības stabilitātei. SIA “Bauskas slimnīca” 

kopējais darbības novērtējums un finanšu rādītāju analīze rāda, ka uzņēmuma darbība vērtējama 

kā stabila; kapitālsabiedrības finanšu mērķu izpilde vērtējama kā laba, jo kapitālsabiedrība nav 

sasniegusi atsevišķus plānotos finanšu mērķu rezultatīvos rādītājus, bet ilgtermiņā tas nerada 

būtiskus riskus kapitālsabiedrības stabilitātei.  

Aprīlī plānota akcija, ko organizēs SIA “Bauskas novada komunālserviss” sadarbībā ar 

apvienību pārvalžu vadītājiem: no 7. aprīļa līdz 17. aprīlim plānota bezmaksas vieglo automašīnu 

riepu akcija Bauskā, Iecavā un Vecumniekos. Iepriekšējo gadu riepu savākšanas un virzīšanas 

otrreizējai pārstrādei akcijā tika savāktas 83 tonnas un 125 tonnas riepu, kas liecina par būtisku šī 

pakalpojuma nepieciešamību un 2 gadu griezumā šai tendencei ir pieaugums (no savāktā riepu 

apjoma 90 % ir vieglo automašīnu riepas un 10 % smagās un industriālās tehnikas riepas). Maijā 

plānotas lielgabarīta sadzīves atkritumu akcijas; pašlaik notiek sadarbība ar apvienību pārvalžu 

vadītājiem, saskaņojot grafikus un nodošanas vietas. Maijā un jūnijā plānotas Eko dienas akcijas, 

kuru ietvarā iedzīvotāji bezmaksas varēs nodot žurnālus, grāmatas, stikla burkas un pudeles, 

sadzīves elektrotehniku, baterijas, akumulatorus, atkārtotai lietošanai derīgu apģērbu un apavus. 

Eko dienu ietvaros Bauskas novada iedzīvotāji varēs pieteikt minēto atkritumu savākšanu un 

atbilstoši pieteikumiem tiks plānoti atkritumu savākšanas maršruti un grafiks. 

 Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta Sabiedrisko attiecību nodaļa sagatavojusi 

rīkojumu par gada publiskā pārskata sagatavošanu - līdz 11. aprīlim ir jāiesniedz informācija par 

iestāžu darbu; publiskā pārskata sagatavošana noteikta līdz 31. maijam.  

 Pamatojoties uz iepriekšējā gada revidentu ieteikumu pašvaldībai nodrošināt nekustamā 

īpašuma inventarizācijas, tika izdots rīkojums par nekustamo īpašumu inventarizāciju veikšanu, 

apvienību pārvaldēs izveidojot inventarizācijas komisijas, kuru darbībai bija jānoslēdzas 21. 

martā un līdz 25. martam jāiesniedz visi veiktie inventarizāciju apkopojumi administrācijas 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītājai G.Vīgupai – saņemts apliecinājums, ka pašvaldības 

dokumentu pārvaldības sistēmā dokumenti ir iesniegti, tiks pārrunāti sasniegtie mērķi un par 

tiem informēs.  

  Pašvaldības policijas vadītājs rosinājis veikt grozījumus pašvaldības izdotajos saistošajos 

noteikumos, kas ir vērsti uz to, lai pašvaldības policijai dotu iespēju pievērsties un lietprātīgi 

nodrošināt pašvaldības saistošo noteikumu ievērošanas uzraudzību un kontroli; tuvākajā laikā 

tiks veidota darba grupa saistošo noteikumu pilnveidei, par rezultātiem tiks informēts.  

Iepriekš pieņemtais domes lēmums attiecībā uz pansionāta “Atvasara” reorganizācijas 

procesu, inventarizāciju veikšanu, deleģējuma līguma slēgšanu, personāla pārņemšanu un 

pārējiem uzdevumiem, kas bija noteikti domes lēmumā, ir izpildīts.  

Informāciju pieņem zināšanai. 

L.Baha lūdz paskaidrot par projektu “Iecavas ceļš uzņēmējdarbībai”. M.Veinbergs atbild, 

ka uzņēmēji pašvaldībai izteica lūgumu Dimzukalna rajonā, Iecavā izskatīt iespēju divos ceļa 

posmos uzlabot ceļu segumu, jo tur atrodas 3 uzņēmēju uzņēmumi, kas strādā ar labiem 

rādītājiem nodarbinātības ziņā un attīstībā;  plānots iesniegt projektēšanas uzdevumu ceļu posmu 

seguma uzlabošanai. L.Baha izsakās, ka rīcība ir atbalstāma, bet kurā brīdī tika lemts par šīs 

rīcības iekļaušanu un projektēšanas uzdevuma sagatavošanu. M.Veinbergs atbild, ka šī bija viena 

uzņēmēja iniciatīva un lai varētu šo pieteikumu iesniegt, bija nepieciešams sasniegt zināmus 

rādītājus gan nodarbinātības, gan kapitālieguldījumu ziņā; kura katra uznēmuma izmantošanas 

ceļš nemaz nevar šādā programmā startēt, jo jābūt pārliecībai, ka noteiktā periodā rādītāji tiks 

sasniegti; šie uzņēmēji apliecināja, ka rādītājus var sasniegt ātrāk, jo paplašināšanās bija plānota 

jau pirms sīs iniciatīvas. L.Baha norāda, ka par šādu iniciatīvu nav bijušas diskusijas. I.Tijone 

papildina, ka projekta aizsākumi ir meklējami pirms diviem gadiem, šobrīd ir palikusi pēdējā 

kārta; šādu projektu rādītājus nodrošināt ir ārkārtīgi grūti; joprojām nav izpildīti rādītāji, kas bija 

jānodrošina no iepriekšējā plānošanas perioda, līdz ar to šobrīd neaktualizē idejas, kas saistītas ar 
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nopietnām investīcijām un jaunradītajām darba vietā. Jelgavas novadā radītas šādas investīcijas 

uzņēmējiem un piebraukšanas ceļi ir sakārtoti; šobrīd tiek atbalstīti tie projekti, kuriem ir droši 

sasniedzamie rādītāji – darba vietas, viens no tādiem saistīts ar Stacijas ielas sakārtošanu siera 

rūpnīcas attīstībai un šo uzņēmēju iniciatīva Dimzukalna rajonā ceļu sakārtošanai.  

A.Okmanis papildina, ka novembrī tika pieņemts lēmums un uzņēmēji tika aicināti pieteikties 

šim uzņēmējdarbības projektam. Termiņā pieteicās tikai uzņēmējs par Stacijas ielu, bet tajā pašā 

laikā bija publicitāte arī par ceļu Bērzkalni-Pamūša lādiņu rūpnīcai; pašvaldībā regulāri griežas 

uzņēmēji ar saviem priekšlikumiem, un tad tiek izvērtēts, kuri varētu atbilst, praktiski izbraucot 

ceļu un vērtējot intensitāti; nevajadzētu bremzēt procesus, gaidot, kad deputāti iepazīsies 

komitejās; investori gatavi nākt tikai tur, kur ātri viņiem sniedz atbildes – tur, kur pašvaldība var 

noreaģēt un neieslīgt garās diskusijās un birokrātiskos procesos; līdz lēmumam ir gana tālu, jo 

tas posms ietver Iecavas apvedceļa skaršanu, par to diskusijas tiks turpinātas; darbs ar 

investoriem un uzņēmējiem notiek nemitīgi.  

 I.Pētersone norāda, ka, viņasprāt, šis neatbilst labas pārvaldības principiem un ņemot 

vērā, ka jautājums pievienots šorīt pirms sēdes, ir nekorekti pārmest, ka jebkuru jautājumu ir 

jāizdiskutē ar deputātiem un ka tas tāpēc varētu palēlināt projektu; neviens no iepriekš 

pieņemtajiem lēmumiem neliecina, ka kādam no klātesošajiem būtu iebildumi pret 

uzņēmējdarbības attīstību; ja šāda informācija ir pievienota, tā ir jāizrunā. Lūdz precizēt par 

nekustamo īpašumu inventarizāciju – vai pēc revidenta ieteikuma izveidota darba grupa veiks šo 

inventarizāciju, kaut gan to jau nosaka likums, ka katru gadu ir jāveic nekustamo īpašumu 

inventarizācija; un jautā par degradēto teritoriju sarakstu un kādi ir ilgtermiņa plāni attiecībā uz 

tām, ņemot vērā, ka tās apstiprinātas kā viena no prioritātēm. Rosina kapitālsabiedrību stratēģiju 

projektus virzīt izskatīšanai arī komiteju sēdēs, jo veselības attīstība ir būtiska jebkuram 

iedzīvotājam un lielākoties informāciju par, piemēram, SIA “Bauskas slimnīca” attīstību, iegūst 

no vietējā laikraksta; informācijai būtu jābūt pieejamākai attiecībā uz stratēģiski svarīgiem 

jautājumiem, kas būtu jāskata plašākā lokā.  

 I.Romānovs atbild, ka normatīvais regulējums, uz kā pamata tiek veikta inventarizācija, 

noteikts Grāmatvedības likumā un Ministru kabineta noteikumos par gada pārskatu 

sagatavošanas kārtību, Grāmatvedības uzskaites kārtību budžeta iestādēs u.c., nosakot, ka 

nekustamajiem īpašumiem pārbaudi veic, apskatot tos ne retāk kā reizi 5 gados, katru gadu 

inventarizējot vismaz vienu piektdaļu no šo aktīvu skaita. 2023. gada pārskatā zvērināti revidenti 

norādīja ieteikumus šī procesa pilnveidei, tāpēc tapa rīkojums, lai mērķtiecīgi izpildītu normas. 

I.Pētersone norāda, ka iepriekšējā gada darba pārskatā zvērināta revidente neminēja, ka ir kaut 

kādi ieteikumi, kārtējo reizi pasniedzot, ka viss ir atbilstoši normatīviem; rosina turpāk 

revidentiem norādīt, kas pašvaldībā pilnveidojams. A.Vērmanis precizē revidentu ieteikumus -  

pašvaldībām savi nekustamie īpašumi vismaz reizi 5 gados jāapskata dabā; katru gadu 

nekustamie īpašumi tika inventarizēti, salīdzinot tos ar Valsts zemes dienesta datiem.  

I.Romānovs atbild, ka par degradētām teritorijām sadarbībā ar speciālistiem informācija 

tiks sagatavota; pieņem izvērtēšanai priekšlikumu kapitālsabiedrību startēgijas projektu 

izskatīšanu komiteju sēdēs, lai gan likums neparedz stratēģiju apstiprināšanu domes sēdē. 

A.Mačeks papildina, ka ar degradētām būvēm cīnās jau daudzus gadus - pagastu nodaļas apseko 

pagastu teritorijas, arī būvvalde veic uzskaiti privātpersonu īpašumiem; prioritāri tiek vērtētas 

apdzīvotās vietas, piemērojot paaugstinātu nodokļu likmi, lai piespiedu kārtā īpašumi tiktu 

sakārtoti; pašvaldības īpašumi tiek apsekoti, izvērtējot budžeta līdzekļus īpašumu uzturēšanai.  

 I.Pētersone vērš uzmanību, ka pašvaldības degradētās teritorijas noteiktas kā viena no 

prioritātēm un būtu pareizi tās uzskaitīt, un tiklīdz ir pieejami finanšu līdzekļi, saraksts tiek 

izvērtēts un īpašumi tiek sakārtoti. 

 M.Cimermanis jautā, kur uzņēmēji var pieteikties projektam, apņemoties par šādu iespēju 

informēt uzņēmējus. I.Tijone atbild, ka pieteikties var jebkurš uzņēmējs ar pierādāmām 

investīcijām un darba vietām, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centrs uzņēmējiem 

regulāri nosūta informāciju par pieteikšanos projektiem; var interesēties arī pie Attīstības un 

plānošanas nodaļas speciālistiem; šajā peridodā īstenoti maz šādu projektu. M.Cimermanis jautā, 
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vai šogad tas atstās kādu ietekmi uz budžetu. I.Tijone atbild, ka neatstās, ir apzināti termiņi 

iepirkumam un projektēšanai, izmaksas šogad neapgūs; arī šis projekts joprojām rada gana daudz 

neskaidrību saistībā ar apvedceļa un dzelzceļa būvniecību, kā arī jāņem vērā pašvaldības ceļa 

posma garums līdz uzņēmējdarbības teritorijai, kas nevar būt garāks par 2 km. M.Cimermanis 

norāda, ka vērtējot budžeta prioritātes, infrastruktūras atbalsta kritērijs nebija skaidri noteikts. 

I.Tijone atbild, ka tas ietilpst prioritātē par ES finansējumu. M.Cimermanis norāda, ka 

informācija bija pievienota novēloti. A.Mačeks papildina, ka bijušais Bauskas novads startēja 

šādās programmās, smags bija jautājums brīdī, kad ceļš tika izbūvēts, bet darba vietas netika 

nodrošinātas; sadarbībā ar uzņēmējiem ir jāpierāda projektā sasniedzamie rezultāti, lai netiktu 

piemērotas sankcijas, līdz ar to pašvaldībai jābūt pārliecībai, ka uzņēmējs spēs nodrošināt 

sasniedzamo rādītāju izpildi.   

 I.Romānovs pieņem pārmetumu par novēlotas informācijas iesniegšanu sēdei, turpmāk 

informācija tiks iesniegta līdz ar domes sēdes izsludināšanas dienu.  

 A.Okmanis papildina, ka uzņēmēju iesūtītie priekšlikumi uz pašvaldības e-pastu tiek 

izskatīti, darba process tiek nodrošināts intensīvi un pragmatiski. 

 A.Jātnieks jautā, vai izsludināts iepirkums Dārza ielas atjaunošanas darbiem Biržu ielas 

posmā līdz pilsētas robežai un kāpēc tas sagatavots tik vēlu; kā arī, kad tiek plānota pilsētas ielu 

tīrīšanas uzsākšana; norāda, ka uzņēmējdarbības atbalstam tika realizēta Mēmeles ielas, Bauskā 

rekonstrukcija, izsaka uzticību speciālistiem darbā ar uzņēmējiem, sadarbības process ar 

uzņēmējiem ir pietiekami ilgstošs. I.Romānovs atbild, ka ielu uzturēšanai noslēgts līgums ar 

iepirkumā uzvarējošo pretendentu SIA “Viona”, izmantojot SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” tehniku; uzkopšanas darbi varētu sākties šajā nedēļas nogalē; nespēja nosegt 

uzņemtās saistības ir SIA “Viona” atbildība, kapitālsabiedrība ir gatava sniegt pakalpojumu kā 

apakšuzņēmējs, zem pakalpojuma pašizmaksas nenodrošinās pakalpojumu, tiks slēgta 

savstarpēja vienošanās. J.Kalinka paskaidro, ka iepirkums par Dārza ielas līdz pilsētas robežai ir 

iesniegts, tiek gatavota dokumentācija pretendentu atlasei.  

 J.Krievs jautā par turpmāko rīcību saistībā ar iepirkumu par Mežotnes pilskalna ziemeļu 

ieeju, pretendentam atsakoties slēgt līgumu. J.Kalinka atbild, ka tiks sludināts jauns iepirkums.  

 L.Baha atgādina, ka pagājušā gada novembrī tika pieņemts lēmums par sadarbības 

partnera piesaistes konkursu, lai pretendētu uz pašvaldības specifiskā atbalsta mērķa finansējumu 

uzņēmējdarbībai, kurā tika iesniegta viena projekta ideja – visi atbalsta stiprināt uzņēmējdarbību 

novadā, bet nepieciešams radīt vienlīdzīgu un atklātu pieeju par to, kā uzņēmēji Bauskas novadā 

var saņemt atbalstu; rosina izsludināt atkārtotu uzsaukumu, lai nodrošinātu vienlīdzīgu pieeju. 

 I.Pētersone aktualizē jautājumu par pilsētas vides apzaļumošanu un pilsētas attīstību, 

rosinot piesaistīt ārpakalpojumu pilsētas attīstībai.  

   

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 

vadītājas Zaigas Švāģeres atbrīvošanu no amata. 

 

(I.Romānovs) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Veco ļaužu un 

invalīdu pansionāts “Atvasara”” vadītājas Z.Švāģeres atbrīvošanu no amata. Saskaņā ar Bauskas 

novada domes 2025. gada 30. janvāra lēmumu “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar biedrību 

“Latvijas Sarkanais Krusts””, sociālo pakalpojumu – ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās 

rehabilitācijas pakalpojums institūcijā pilngadīgām personām – Bauskas novada pašvaldības 

iedzīvotājiem ar 2025. gada 31. martu nodrošina biedrība “Latvijas Sarkanais Krusts”, attiecīgi 

pārņemot arī tiesības un pienākumus, kas izriet no spēkā esošajām darba tiesiskajām attiecībām. 

Atbilstoši lēmumā noteiktajam iestādes “Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” 
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darbinieki, tai skaitā iestādes vadītāja Z.Švāģere, turpina darba tiesiskās attiecības biedrībā 

“Latvijas Sarkanais Krusts”, noslēdzot rakstveida vienošanos par darba tiesisko attiecību pāreju 

no šī gada 1. aprīļa.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 101 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”” vadītājas Zaigas 

Švāģeres atbrīvošanu no amata". 

 

 

3.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada medību koordinācijas komisijas sastāvā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 102 "Par izmaiņām Bauskas novada medību 

koordinācijas komisijas sastāvā". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2024. gada pārskata apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis, A.Vērmanis, I.Višņevska, S.Vilcāne, M.Cimermanis, I.Pētersone, G.Kalniņš, 

I.Spurķe) 

 

Ziņo: A.Okmanis, A.Vērmanis. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 
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 A.Vērmanis ziņo, ka sagatavots Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 2024. gada 

pārskats atbilstoši normatīvo aktu prasībām un saskaņā ar uzkrāšanas un darbības turpināšanas 

principiem. Sistēmā pievienoti dokumenti – vadības ziņojums, grāmatvedības uzskaites principu 

apraksts, konsolidētā gada pārskata sagatavošanas principa apraksts, budžeta izpildes 

skaidrojums, finanšu instrumentu risku pārvaldīšanas apraksts un finanšu pārskats ar 

pielikumiem, kā arī pievienots neatkarīgo revidentu ziņojums. 

Pārskatā apvienoti trīs pašvaldības nodokļu maksātāju iestāžu pārskatu dati – Bauskas 

novada pašvaldība (ietilpst 43 pašvaldību iestādes, kas nav atsevišķi nodokļu maksātāji), 

pašvaldības aģentūra “Iecavas veselības centrs” (no UR izslēgts reorganizācijas rezultātā 

31.10.2024.) un veco ļaužu un invalīdu pansionāts “Atvasara”.  

Bilances kopsumma ir 209 691 149 EUR, salīdzinot ar iepriekšējo pārskata gadu 

palielinājums par 632 324 EUR. 

Ilgtermiņa ieguldījumu sastāvā ir nemateriālie ieguldījumi 406 522 EUR, pamatlīdzekļi 

170 900 480 EUR, ilgtermiņa finanšu ieguldījumi 10 777 459 EUR, ilgtermiņa prasības 676 286 

EUR, ieguldījuma īpašumi 6 448 206 EUR, bioloģiskie aktīvi 82 506 EUR. 

Apgrozāmo līdzekļu sastāvā ietilpst krājumi 6 616 018 EUR, īstermiņa prasības 1 572 

909 EUR, nākamo periodu izdevumi 239 776 EUR, īstermiņa finanšu ieguldījumi 5 126 EUR, 

naudas līdzekļu atlikums 11 965 861 EUR. 

Pašvaldību kasēs skaidras naudas atlikums 42 945 EUR apmērā, norēķinu kontos Valsts 

kasē 5 084 623 (SEB banka 3 652 128 EUR, Swedbank 3 037 256 EUR, Citadele banka 14 092 

EUR).  

Pašu kapitāls pārskata gadā 140 323 790 EUR, saistības 68 659 963 EUR apmērā. Pašu 

kapitālā ietilpst rezerves 3 137 768 EUR apmērā. Iepriekšējo pārskatu gada budžeta izpildes 

rezultāts ir 140 300 016 EUR, pārskata gada budžeta izpildes rezultāts ir mīnus 3 113 994 EUR. 

Saistībās ietilpst uzkrājumi 707 396 EUR apmērā, ilgtermiņa saistības 52 854 141 EUR, 

ilgtermiņa aizņēmumu īstermiņa daļa 4 865 444 EUR, īstermiņa saistības pret piegādātājiem 900 

176 EUR, īstermiņa uzkrātās saistības 2 744 624 EUR, norēķini par darba samaksu un 

ieturējumiem 2 078 731 EUR, saistības par nodokļiem 1 868 926 EUR, pārējās īstermiņa 

saistības 142 827 EUR, nākamo periodu ieņēmumi 3 205 094 EUR. 

 Gada pārskats iesniegts Valsts kasē, kas ir saskaņots. Aicina apstiprināt 2024. gada 

pārskatu.    

 A.Okmanis lūdz izteikties zvērinātu revidenti. 

 Zvērinātas revidentes palīdze I.Višņevska sniedz atzinumu, ka Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada pārskats sniedz patiesu un skaidru priekšstatu par 2024. gada darbības 

rezultātiem un konsolidēto naudas plūsmu. Atbilstoši līgumam katru gadu tiek iesniegta 

informācija vadībai par ieteikumiem, kuri neietekmē zvērināta revidenta atzinumu, jo tas ir 

bez iebildes un bez apstākļu akcentēšanas.   

 Zvērināte revidente S.Vilcāne apstiprina Bauskas novada pašvaldībā veikto finanšu 

pārskata revīziju, sniegts zvērinātu revidentu atzinums bez iebildēm.  

 M.Cimermanis jautā, kādi ir secinājumi pašu kapitāla pārvaldībā salīdzinājumā ar 

iepriekšējo pārskata gadu, vai pašvaldība ir kļuvusi spēcīgāka aizņēmumu turpākai sanemšanai 

uzņēmējdarbības attīstībai. A.Vērmanis skaidro, ka finanšu instrumentu risku pārvaldīšanas 

aprakstā minēts, ka normatīvie akti nosaka, ka pašvaldība drīkst aizņemties līdz 20 %, 

pārskata gada ietvaros ir 14,24 %; budžeta izpildes rezultāts ir negatīvs, jo kapitālsabiedrību 

līdzfinansējuma daļa tiek uzskaitīta pašvaldības bilancē – SIA “Bauskas novada 

komunālserviss” iesniegtais gada pārskats ir ar negatīvu peļņu, kas ietekmē pašvaldības 

budžeta izpildes rezultātu.  

 I.Pētersone jautā, kādi ir zvērinātu revidentu būtiskākie ieteikumi. S.Vilcāne atbild, ka 

pēc zvērinātu revidentu ziņojuma noteiktu dienu laikā jāiesniedz vadībai ieteikumu vēstule par 

finanšu sistēmas uzskaites un iekšējās kontroles sistēmas kapacitātes pilnveidošanu. 

A.Okmanis norāda, ka līguma termiņš ir šī gada 31. marts. A.Vērmanis piebilst, ka saņemot 
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ieteikumu ziņojumu, ar vadību tiek pārrunāti risinājumi. I.Pētersone aicina ar ieteikumiem 

iepazīstināt arī deputātus.  

 G.Kalniņš jautā, kā gada ietvaros mainījies saistību apmērs. I.Spurķe skaidro, ka 2024. 

gadu noslēdzot saistību apmērs bija pieaudzis par 3,5 %, ko ietekmēja procentu likmju 

pieaugums; saistību apmērs tiek noteikts pret katra gada ieņēmumu bāzi, katru gadu tai 

pieaugot, šogad saistību apmērs ir 13,2 %. Nākotnes prognozēs šī gada likme diez vai 

pārsniegs 15 %.   

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 103 "Par Bauskas novada pašvaldības konsolidētā 

2024. gada pārskata apstiprināšanu". 

 

 

5.p. 

Par aizņēmumu 2025. gada prioritārā investīciju projekta “Administratīvās ēkas pārbūve 

par Bauskas Centrālo bibliotēku” īstenošanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 104 "Par aizņēmumu 2025. gada prioritārā 

investīciju projekta “Administratīvās ēkas pārbūve par Bauskas 

Centrālo bibliotēku” īstenošanai". 

 

 

6.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 26. maija nolikumā Nr. 29 “Par 

Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem”. 
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(A.Okmanis, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Krievs. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 

J.Krievs ziņo, ka pēc trīs gadu darba secināts, ka nepieciešami precizējumi nolikumā par 

Bauskas novada pašvaldības apbalvojumiem, lai process būtu caurspīdīgāks: 4. punkts izteikts 

jaunā redakcijā par apbalvojumu pasniegšanu; 5. punktā atrunāta situācija par apbalvojuma 

saņemšanu nākamajā domes sēdē, ja apbalvotā persona nevar ierasties uz apbalvojuma 

saņemšanu; 6. punktā veikts precizējums par pašvaldības apbalvojumiem; 7. punktā mainītas 

pieteikuma formas katram apbalvojumam, mainoties pielikumu nosaukumiem; 9. punkts 

papildināts ar iesniegšanas termiņu personu apbalvošanas pieteikumu iesniegšanai līdz 30. 

septembrim, lai savlaicīgi sagatavotos personu apbalvošanai; 10. punktā precizēti datumi par 

pieteikumu iesniegšanu; 11. punktā noteikts 7 komisijas locekļu sastāvs; 12. punktā veikts 

redakcionāls labojums; tiek precizēti apbalvojumu nosaukumi nodaļas nosaukumos un punktos; 

32. punktā tika mainīti pielikumi; 33. punktā precizēts apbalvojuma pamatojums par izciliem 

nopelniem pēdējā gada laikā; 34. punktā precizēts par atkārtotu apbalvojumu piešķiršanu; 43. 

punkts izteikts jaunā redakcijā, paredzot, ka priekšsēdētājs ir tiesīgs noraidīt apbalvojuma 

pieteikumu vai virzīt pieteikuma izskatīšanu Apbalvošanas komisijai; 45. punktā atrunāta kārtība 

par apbalvojumu anulēšanu; 47. punktā precizēts par datu aizsardzības regulas ievērošanu. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 105 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2022. gada 26. maija nolikumā Nr. 29 “Par Bauskas novada 

pašvaldības apbalvojumiem”". 

 

 

Plkst. 10.32 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 10.46. 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 21 

“Apbalvojumu piešķiršanas komisijas nolikums”. 

 

(A.Okmanis, J.Krievs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, J.Krievs. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 
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 J.Krievs ziņo, ka veikti precizējumi nolikuma 5. punktā par komisijas lemtiesību, ja 

piedalās 7 komisijas locekļi, nevis 5 kā iepriekš; 9. punkts papildināts par atklāto balsojumu, 

vērtējot pieteikuma saturu, un 19. punktā precizēti saziņas līdzekļu nosaukumi. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 106 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2021. gada 25. novembra nolikumā Nr. 21 “Apbalvojumu 

piešķiršanas komisijas nolikums”". 

 

 

8.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 107 "Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības 

programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānā". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Saulespuķe” attīstības 

plāna 2024./2025. - 2026./2027. mācību gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, A.Čakša) 
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Ziņo: A.Okmanis, A.Čakša. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz ziņojumu. 

 A.Čakša ziņo, ka saskaņā ar Ministru kabineta noteikumiem Nr. 528 un obligāto 

dokumentāciju, Bauskas novada pirmsskolas izglītības iestāde “Saulespuķe” izstrādājusi un 

novada Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē prezentējusi attīstības plānu trim gadiem. 

Attīstības plānā ir izvirzīti stratēģiskie mērķi un uzdevumi, un attīstības prioritātes, kas saskan ar 

Bauskas novada izglītības attīstības stratēģiju. Izvirzītas audzināšanas prioritātes un karjeras 

izglītības prioritātes pirmsskolas vecumposmā. Lūdz saskaņot izglītības iestādes attīstības plānu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 108 "Par Bauskas novada pašvaldības pirmsskolas 

izglītības iestādes “Saulespuķe” attīstības plāna 2024./2025. - 

2026./2027. mācību gadam saskaņošanu". 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas pils muzejs” darbības un attīstības 

stratēģijas 2025.-2030. gadam saskaņošanu. 

 

(A.Okmanis, M.Skanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, M.Skanis. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un 

Vides un attīstības komitejas sēdēs, lūdz ziņojumu. 

M.Skanis ziņo ka iestāde “Bauskas pils muzejs” ir izstrādājis attīstības stratēģiju pieciem 

gadiem, kas noteikts Muzeju likumā kā obligāts, un tas ir nepieciešams, lai muzejs iegūtu 

akreditēta muzeja statusu. Stratēģija izstrādāta atbilstoši Kultūras ministrijas vadlīnijām pēc 

vienāda principa visiem muzejiem neatkarīgi no tā, vai tie ir valsts, pašvaldības vai privātie 

muzeji, un šajā stratēģijā tiek sniegtas atbildes uz visiem jautājumiem, ko pārbauda Akreditācijas 

komisija. Muzeja stratēģija sastāv no 3 daļām: 1. daļā formulēta muzeja darbība un loma 

sabiedrībā - muzejs nodarbojās ar zinātnisko pētniecību, darbu ekspozīciju, izglītojošo krājumu 

komplektēšanu, krājuma aprūpes izdevējdarbību, Bauskas pils restaurācijas darba organizēšanas 

un remonta darbiem; stratēģijā norādīta muzeja misija, vīzija un vērtības, pārskats par 

iepriekšējos piecos gados paveikto, SVID analīze, apmeklētāju aptaujas rezultāti. Kopumā 

iepriekšējās piecgades uzdevumi ir sasniegti - Bauskas pilī rekonstruēts centrālais tornis, 

izveidota digitālā ekspozīcija, izveidota taka gar Mēmeles upi, nostiprinātas nogāzes, izstrādāti 

projekti jumta rekonstrukcijai un divu aizsardzības grāvju tiltiem. Pateicoties domes lēmumam, 

daļa no muzeja pašu ieņēmumiem var tikt izmantoti krājumu papildināšanai – būtiski 

papildinājušās muzeja ekspozīcijas. Realizēts pārrobežu Lietuvas projekts, un tā ietvaros ir 

izveidota pils brīvdabas militārā ekspozīcija ar atjaunotām lielgabalu lafetēm; iegādāti trīs liela 

izmēra mūzikas instrumenti un konferenču zāles aprīkojums koncertu rīkošanai. Muzejs ir 
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izdevis divas grāmatas. Trūkums muzeja darbībā – ar esošajiem cilvēku resursiem nespēj 

pietiekamā apjomā veikt pētījumus, jo visi resursi tiek novirzīti apmeklētāju apkalpošanai. 

Startēģijā sniegti ieteikumi muzeja darbības virzienos vēlamajam stāvoklim, ko muzejs ir 

iecerējis sasniegt līdz 2030. gadam, nosakot atbildīgos un termiņus, un iespējamos finanšu 

avotus; pielikumos ir katras nozares detalizēta analīze. Lūdz apstiprināt pils muzeja attīstības 

stratēģiju.  

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 109 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

“Bauskas pils muzejs” darbības un attīstības stratēģijas 2025.-2030. 

gadam saskaņošanu". 

 

 

11.p. 

Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 110 "Par grozījumu 2020. gada 18. marta 

deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90". 

 

 

12.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 31.augusta lēmumā “Par sadarbības 

līguma noslēgšanu ar Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru”. 
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(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 111 "Par grozījumiem Bauskas novada domes 

2023.gada 31.augusta lēmumā “Par sadarbības līguma noslēgšanu ar 

Latvijas Investīciju un attīstības aģentūru”". 

 

 

13.p. 

Par būvniecības ieceri biogāzes stacijas “Ķekava BIOENERGY” jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā “Mazzeltiņi 1”, Janeikas, Ceraukstes pagasts, Bauskas novads. 

 

(A.Okmanis, D.Putna, R.Ivanovs, R.Pilsētnieks, B.Bahs, M.Cimermanis, L.Baha, G.Kalniņš, 

A.Jātnieks, M.Mediņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Putna 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, lūdz 

ziņojumu. 

 D.Putna iepazīstina ar uzaicinātajiem pārstāvjiem - AS ”Ķekava foods” tehniskais 

direktors Romāns Ivanovs un būvprojekta vadītājs Pāvels Rešetņikovs. 

 R.Ivanovs informē, ka tiks prezentēts projekts par biometāna stacijas izbūvi Bauskas 

rajonā. Šajā sakarā AS ”Ķekava foods” kompānija izveidoja meitasuzņēmumu “Ķekava 

BIOENERGY” un uz tās bāzes patreiz tiek veikta projektēšana, ko veic AS 

“Siltumelektroprojekts”. 

 Būvprojekta izstrādātājs Ralfs Pilsētnieks prezentē projektu: uzņēmums darbības procesā 

saražotos mēslus šobrīd glabā atklāti mēslu krātuvē. Galvenā stacijas funkcija ir mēslu krātuves 

aizstāšana ar pozitīvu blakusproduktu - zaļās enerģijas ražošanu. Projekts sastāv no 4 

fermentācijas tvertnēm un vienas pēcfermentācijas tvertnes. Vienīgā vieta, kur stacijas 

infrastruktūra ir atklāta tipa, ir līdz brīdim, kad tiek ievesta izejviela. Tālāk tās tiek noslēgtas un 

pieslēgtas pie biofiltra, kas ar sūces sistēmu izsūknē un izfiltrē visas smakas un kaitīgās emisijas. 

Pēc fermentācijas procesa digestāts tiek uzglabāts noslēgtā lagūnas tipa pēcfermentācijas tvertnē,  

gāze tiek attīrīta līdz biometānam, kas ir analogs dabasgāzei, tikai skaitās kā atjaunojamais 

energoresurss, jo tas tiek ražots no vistu mēslojuma, ar domu to piedāvāt kopējā gasotīklā.  

Stacijas realizācija nozīmē, ka no atkritumiem (vistu mēsliem) tiek noslēgts ražošanas cikls, kura 

galaprodukts ir biometāns. Stacijas projekts ir veidots ar domu un iespēju to paplašināt, 

izveidojot CO2 sašķidrināšanas un savākšanas sistēmas. Šādā gadījumā no biogāzes atdalītais 

dioksīds tiek savākts un var tikt izmantots medicīnā un citās industrijās; izejviela, kas pārtop par 

digestāta anaerobās fermentācijas procesā, tiks izmantota kā zaļais mēslojums uz laukiem. 
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Ieguvumi Bauskas novadam - neatkarīgs enerģijas avots, zaļš energoresurss, ap 20 jaunas darba 

vietas, uzlaboti dzīves apstākļi. 

 R.Ivanovs papildina, ka biometāns stacija krīzes situācijā vai avārijas gadījumā varēs 

nodrošināt neatkarīgu gāzes padevi iedzīvotājiem. 

 R.Pilsētnieks turpina, ka plānotais saražotais gada apjoms ir 57 GW. Uzlabotie dzīves 

apstākļi izriet no esošās atklāta tipa mēslu bedres aizstāšanas pret pilnīgi noslēgta tipa krātuvi. 

 D.Putna ziņo par lēmuma projektu, ka pamatojoties uz 2025. gada 16. janvārī saņemto 

būvniecības ieceres dokumentāciju biogāzes stacijas “Ķekava Bioenergy” jaunai būvniecībai 

nekustamajā īpašumā “Mazzeltiņi 1”, Janeikās, Ceraukstes pagastā, rosināja publiskās 

apspriešanas procedūru. Tā notika no 27. janvāra līdz 24. februārim. 10. februārī notika 

publiskās apspriešanas pasākums, kuru pārstāvēja AS ”Ķekava foods” un AS 

“Siltumelektroprojekts” pārstāvji. Par visu publiskās apspriešanas procesu ir sagatavots pārskats, 

kas ir iesniegts domē apstiprināšanai. Pārskatā ir izvērsti izanalizēta būvniecības ieceres 

atbilstība teritorijas plānojumam, aprakstīts tehnoloģiskais process, Valsts Vides dienesta 

tehniskajos noteikumos izvirzītās prasības un nosacījumi, sanāksmes procesā uzdotie jautājumi 

un anketas. Lūdz apstiprināt sabiedriskās apspriešanas pārskatu un atbalstīt būvniecības ieceri. 

 B.Bahs jautā, cik finansiāli ietilpīgs ir projekts, ko tas prasa no pašvaldības budžeta, un 

vai nākotnē plānots sadarboties ar AS “Balticovo”. R.Ivanovs atbild, ka projektā plāno ieguldīt 

ap 18-20 miljoniem EUR, no pašvaldības neko neprasa; notiek pārrunas ar Klimata un 

enerģētikas ministriju (KEM) par finansējumu, kā starpnieks projektā piedalīsies arī Finanšu 

institūcija ALTUM, kas kontrolēs būvniecības un ekspluatācijas procesu; ar AS “Balticovo” nav 

nekādu saistību un tās neplāno. 

M.Cimermanis jautā par esošās mēslu krātuves ietilpību. R.Ivanovs atbild, ka mēsli tiek 

vesti nepārtraukti visu gadu, krātuvi plāno likvidēt un kūtsmēslus vedīs pa taisno uz biometāna 

staciju, arī no Ķekavas rajona, kopējais apjoms apmēram 50 000 m3, tātad vismaz divarpus reizes 

lielāks apjoms kā pašlaik; plāno sadarboties ar Bauskas novada lauksaimniekiem un patreiz 

notiek lagūnas izbūves izstrāde, noslēgti līgumi ar SIA “PS Līdums” un SIA “Uzvara-Lauks”, 

nodomu protokols ar loģistikas kompāniju “Agro”. M.Cimermanis jautā, vai visa transporta 

slodze ies cauri Bauskas pilsētai. R.Ivanovs atbild, ka pārvadāšanai paredzēts speciāls transports, 

lai mazinātu smaku. M.Cimermanis vērš uzmanību, ka slodze būs pamatīga, par cik granulācija 

nav plānota; izsakās par Iecavas pieredzi saistībā ar AS “Balticovo” biogāzi, jo vērojams, ka 

abas stacijas ir vairāk uz biznesu orientētas, pārdodot enerģiju izdevīgāk, nerēķinoties ar 

pašvaldības interesēm. R.Ivanovs papildina, ka KEM notiek likumprojekta izstrāde par enerģijas 

ņemšanu no biogāzes stacijām līdz 10 %.  

M.Cimermanis jautā par digestāta uzglabāšanu ziemas periodā. R.Ivanovs atbild, ka arī 

ziemas periodā tas tiks izvests saskaņā ar likumdošanu slēgtā tipa cisternās; ziemas periodā 

digestāts tiks uzglabāts SIA “PS Līdums” un SIA “Uzvara-Lauks” teritorijās. M.Cimermanis 

atkārtoti vērš uzmanību uz pilsētas noslodzi digestāta pārvadāšanas laikā. P.Rešetņikovs 

papildina, ka būs aptuveni 10 mašīnas dienā, katra var pārvadāt aptuveni 15-20 tonnas. 

A.Okmanis papildina, ka par pilsētas noslodzi tiek domāts, teritorijas plānojumā paredzot 

Bauskas dienvidu apvedceļu, kas atslogotu virzienu.   

L.Baha jautā, vai būvniecības ieceres galaproduktu rezultātā nepaaugstināsies trokšņu 

līmenis un caur kurieni būs organizēta piegāžu ķēde. R.Ivanovs atbild, ka piegāde tiks 

nodrošināta pa galveno Bauskas un Lidlauka ielas ceļu, pilsētas ielas netiks izmantotas; attiecībā 

uz trokšņa līmeni, viss ir saskaņā ar noteikumu prasībām. P.Rešetņikovs papildina, ka 

tehnoloģija paredz praktisku trokšņa neesamību, iespējams darba procesā dzirdēt varēs gāzes 

kompresorus.  

A.Okmanis jautā, vai metāna gāzes pašizmaksa ir krietni zemāka par gāzes cenu. 

R.Ivanovs atbild, ka tas ir risks, jo cenas biometānam biržā ir zemas, prognozēts, ka ar laiku tās 

pieaugs; ja cena paliek tāda pati, tad finansiāli nav izdevīgi ar to nodarboties, tiks izvērtēts. 

A.Okmanis turpina, vai cena ir zem 50 EUR/MWh. R.Ivanovs atbild, ka nedaudz zem.  
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G.Kalniņš jautā, kad staciju plānots nodot ekspluatācijā. R.Ivanovs atbild, ka pēc diviem 

gadiem.  

A.Okmanis jautā, vai SIA “PS Līdums” vai SIA “Uzvara-Lauks” ir iesnieguši lagūnu 

buvniecības ieceri. D.Putna atbild, ka būvvaldē nav iesniegts, tiek slēgti nodomu protokoli. 

R.Ivanovs piebilst, ka lagūnu projektu veidos SIA “Neo projekts” saskaņā ar likumdošanu un 

tiks organizēta publiskā apspriede.  

A.Jātnieks iesaka investīciju sadaļā paredzēt citas metodes šķidruma pārvadāšanai, lai 

neradītu pārlieku slodzi. R.Pilsētnieks atbild, ka no tehnoloģiju viedokļa ir vienīgie Eiropā, kas ir 

realizējuši funkcionālu biostaciju; pēc pieredzes var pateik, ka reversā osmoze aiziet ciet, jo vistu 

mēslos ir smiltis; projekts sevī ietver nākotnes paplašināšanās iespēju 2. etapu ar iztvaicētāju, 

taču tā ir tikpat liela investīcija kā esošais projekts un lai šo realizētu, pilnībā jāpilnveido šis 

risinājums; projekts ir radīts ar domu, ka šis 2. etaps pienāks un tas tiks realizēts.  

M.Mediņš jautā, cik ilgam laikam tiks nodrošināta siltumenerģija avārijas gadījumā. 

R.Ivanovs atbild, ka mērķis ir nodrošināt līdz 2 mēnešiem. M.Mediņš norāda, lai neveidojas 

situācija, ka avārijas gadījumā tiek izmantota vecā krātuve. R.Ivanovs uzsver, ka vecajā krātuvē 

fiziski nevar uzglabāt digestātu. M.Mediņš piebilst, ka Bauskas novadā ir pieredze, ka tomēr 

krātuves netiek nosegtas, kaut gan ticis apgalvots, ka tās būs slēgta tipa; iedzīvotājiem ir bažas 

par smakām.  

G.Kalniņš jautā, vai Ķekavā esošais risinājums arī tiek likvidēts. R.Ivanovs skaidro, ka 

vistu mēslus plānots pārstrādāt no Ķekavas un Bauskas; avārijas gadījumā ir 2 varianti – mēslus 

vest lauksaimniekiem un iestrādāt zemē vai atkal atvērt vaļā esošās krātuves un uzglabāt tur.  

A.Jātnieks izsaka atbalstu plānotajam projektam.   

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 112 "Par būvniecības ieceri biogāzes stacijas 

"Ķekava BIOENERGY" jaunai būvniecībai nekustamajā īpašumā 

"Mazzeltiņi 1", Janeikas, Ceraukstes pagasts, Bauskas novads". 

 

 

14.p. 

Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

 

(A.Okmanis, V.Gabrāns, M.Cimermanis, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, V.Gabrāns. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

V.Gabrāns ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par dalību Valsts Zivju fonda projektu 

konkursā. Pasākuma mērķis ir izstrādāt sertificētus dabas ekspertu atzinumus par nākamo 5 gadu 

periodu, lai varētu realizēt citus projektus, kas saistīti ar upes gultnes tīrīšanu un zivju nārsta 

vietu atjaunošanu, par cik šādu atzinumu pašvaldībā nav bijis. Projektā paredzētā summa sešu 

dabas ekspertu atzinumu sagatavošanai ir 9 760 EUR. Sagatavotais lēmuma projekts paredz 

uzdot iestādei “Rundāles apvienības pārvalde” līdz 28. martam sagatavot un iesniegt projektu 
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zinātniskās pētniecības programmu pasākumā uz prioritāri atbalstāmu zivju dabisko dzīvotņu 

kvalitātes uzlabošanas un nārsta vietu atjaunošanas darbu sagatavošanas pētījumiem, apstiprinot 

kopējās plānotās izmaksas, kas nepārsniedz 10 000 EUR ar PVN, Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējums nav nepieciešams, to nodrošina sadarbības partneris biedrība “Bauskas 

mednieku un makšķernieku biedrība”. 

M.Cimermanis jautā, vai veikta kāda analīze par rezultātu saistībā ar zivju nārsta vietām 

un to resursu atjaunošanu un upju gultņu tīrīšanu. V.Gabrāns atbild, ka projektu ietvaros upju 

gultnes tiek tīrītas kopš 1998. gada apmēram 30 ha platībā, pēc projektu realizācijas tiek veikti 

pētījumi atbilstoši metodikai, kas pamatojas uz zivju mazuļu skaitu noteiktā laukuma vienībā.  

Pētījumi bijuši pozitīvi.  

G.Kalniņš norāda, ka šis projekts ir tieši vērsts uz zivju resursu pētīšanu. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 113 "Par dalību Valsts Zivju fonda projektu 

konkursā". 

 

 

15.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Saules ielā 2 ārdurvju restaurācijai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 114 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas 

Bauskā, Saules ielā 2 ārdurvju restaurācijai". 

 

 



19 

 

16.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Saules ielā 4A pamatu nostiprināšanai. 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 115 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas 

Bauskā, Saules ielā 4A pamatu nostiprināšanai". 

 

 

17.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Rīgas ielā 10 arhitektoniski mākslinieciskās 

inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

17 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  2 (Aivars Mačeks, Voldemārs Čačs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 116 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas 

Bauskā, Rīgas ielā 10 arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas un 

tehniskā apsekojuma sagatavošanai". 
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18.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Baznīcas ielā 12 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 117 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas 

Bauskā, Baznīcas ielā 12 arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas 

un tehniskā apsekojuma sagatavošanai". 

 

 

19.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta un sienu konstrukciju 

restaurācijas 2. kārtai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 118 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas 

Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta un sienu konstrukciju restaurācijas 

2.kārtai". 
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20.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa pamatu nostiprināšanai. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  1 (Juris Krievs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 119 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles 

luterāņu baznīcas torņa pamatu nostiprināšanai". 

 

 

21.p. 

Par dzīvojamā fonda veidošanai, uzturēšanai un modernizēšanai nepieciešamo nekustamo 

īpašumu saraksta apstiprināšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

18 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis, Raitis 

Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 120 "Par dzīvojamā fonda veidošanai, uzturēšanai 

un modernizēšanai nepieciešamo nekustamo īpašumu saraksta 

apstiprināšanu". 
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22.p. 

Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas “Zemgaļi”, Pilsrundāle, Rundāles pagastā 

pārvaldīšanas un apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 121 "Par daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas 

“Zemgaļi”, Pilsrundāle, Rundāles pagastā, pārvaldīšanas un 

apsaimniekošanas maksas noteikšanu". 

 

 

23.p. 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Dārza iela 15-17, Bauskā ½ domājamās daļas 

pārņemšanu Bauskas novada pašvaldības īpašumā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 122 "Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Dārza 

iela 15-17, Bauskā ½ domājamās daļas pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā". 
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24.p. 

Par nekustamā īpašuma “Mēmeles” zemes vienības Skaistkalnes pagastā nodošanu 

īpašumā bez atlīdzības. 

 

(A.Okmanis, L.Vasermane) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasermane. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

L.Vasermane ziņo, ka saņemts iesniegums ar lūgumu nodot īpašumā bez atlīdzības 

nekustamā īpašuma “Mēmeles” zemes vienības domājamās daļas. Izskatot iesniegumu, 

konstatēts, ka nekustamais īpašums pieder Bauskas novada pašvaldībai, un sastāv no zemes 

vienības 1 482 m2 platībā un uz zemes vienības atrodas 11 dzīvokļu dzīvojamā māja, kuri 

privatizēti par pajām. Likumā par valsts un pašvaldību dzīvojamo māju privatizāciju ir noteikts, 

ka, ja dzīvojamā mājā dzīvokļi privatizēti saskaņā ar likumu par lauksaimniecības uzņēmumu un 

zvejnieku kolhozu privatizāciju, privatizācijas komisija nosaka katra dzīvokļa kopīpašuma 

domājamo daļu. Par pajām privatizēta dzīvokļa īpašumu pašvaldības zemes gabalus, kas atrodas 

lauku apvidos, nodod īpašumā bez atlīdzības, slēdzot vienošanos par zemes nodošanu īpašumā 

bez atlīdzības. Lēmuma projekts paredz privatizēto dzīvokļu īpašniekiem nodot īpašumā bez 

atlīdzības daudzdzīvokļu dzīvojamai mājai piesaistīto zemes vienību proporcionāli katra 

dzīvokļa īpašuma domājamai daļai. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 123 "Par nekustamā īpašuma “Mēmeles” zemes 

vienības Skaistkalnes pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības". 

 

 

25.p. 

Par nekustamā īpašuma “Šalkas” zemes vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez 

atlīdzības. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 124 "Par nekustamā īpašuma “Šalkas” zemes 

vienības Īslīces pagastā nodošanu īpašumā bez atlīdzības". 

 

 

26.p. 

Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta teritoriju nekustamā īpašuma “Beibeži 17”, 

Vecumnieku pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 125 "Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta 

teritoriju nekustamā īpašuma “Beibeži 17” Vecumnieku pagastā". 

 

 

27.p. 

Par atteikumu dzēst nekustamā īpašuma “Pūces”, Rundāles pagastā atzīmes par ceļa 

servitūta teritoriju. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 126 "Par atteikumu dzēst nekustamā īpašuma 

“Pūces”, Rundāles pagastā atzīmes par ceļa servitūta teritoriju". 

 

28.p. 

Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta teritoriju īpašumā Lauku iela 24, Iecavā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 127 "Par atteikumu dzēst atzīmi par ceļa servitūta 

teritoriju īpašumā Lauku iela 24, Iecavā". 

 

 

29.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā 

“Krastmaļi”, nodrošinot piekļuvi īpašumam “Zarukalni”, Iecavas pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 128 "Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu 

pašvaldībai piekrītošajā zemes vienībā “Krastmaļi”, nodrošinot piekļuvi 

īpašumam “Zarukalni”, Iecavas pagastā". 
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30.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4068 003 0382 

Bauskā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums.  

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 129 "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 4068 003 0382 Bauskā". 

 

 

31.p. 

Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 4050 005 0099 

Ceraukstes pagastā. 

 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 130 "Par starpgabala statusa piešķiršanu zemes 

vienībai ar kadastra apzīmējumu 4050 005 0099 Ceraukstes pagastā". 

 

 

Sēdes vadītājs A.Okmanis ierosina balsot vienā balsojumā par 32., 33., 34., 35., 36., 37., 

38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 48., 49. un 50. lēmumu projektiem. Jautājumi 

izskatīti Finanšu komitejas sēdē.  
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Deputāti piekrīt. 

Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Sudmaliņas”, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai.  
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 132 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Sudmaliņas", Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Lauktehnika 6”-4, 

Rītausmas, Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 133 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Lauktehnika 6”-4, Rītausmas, Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa Edvarta Virzas ielā 26-27, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 134 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Edvarta Virzas ielā 26-27, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma Jaunā iela 2, Bauskā nodošanu 

atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 135 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma Jaunā iela 2, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Olgas” daļas, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 136 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma “Olgas” daļas, Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Karūsiņas”, Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 137 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma „Karūsiņas”, Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Dālijas”, Codes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 138 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dālijas", Codes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Gaismas iela 3-4, Gaisma, 

Bārbeles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 139 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Gaismas iela 3-4, Gaisma, Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Vaski”-2, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 140 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Vaski”-2, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Svelmes”-6, Taurkalne, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 141 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Svelmes”-6, Taurkalne, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-4, 

Taurkalne, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 142 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-4, Taurkalne, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 

1”-12, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 143 "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 1”-12, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 
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44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-4, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 144 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-4, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-7, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 145 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-7, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-8, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 146 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-8, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-9, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 147 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-9, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-11, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 148 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-11, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-12, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 149 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 2”-12, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

50.p 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa “Misas kūdra 

8”-7, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  pieņemt lēmumu Nr. 150 "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa “Misas kūdra 8”-7, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

51.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 23.decembra lēmumā Nr. 533 "Par 

Bauskas novada domes Darījumu ar lauksaimniecības zemi izvērtēšanas komisijas 

izveidošanu". 

 

(A.Mačeks) 

 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Darījumu ar lauksaimniecības zemi 

izvērtēšanas komisijas sastāvā. Iestādē “Bauskas apvienības pārvalde” darbu uzsācis Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītājs, līdz šim komisijas sastāvā nebija iekļauts Bauskas apvienības 

pārvaldes darbinieks, kā arī atslogojot administrācijas juristus, ir priekšlikums iecelt komisijā 

Bauskas apvienības pārvaldes Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāju Uldi Dzidrumu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

19 (Laine Baha, Bruno Bahs, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga 

Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis 

Siugalis, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 131 "Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. 

gada 23.decembra lēmumā Nr. 533 "Par Bauskas novada domes 

Darījumu ar lauksaimniecības zemi izvērtēšanas komisijas 

izveidošanu"". 

 

 

Sēdi beidz 2025. gada 27. martā plkst. 11.59. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2025. gada 24. aprīlī plkst. 9. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes lēmumi ar pielikumiem uz 90 lp. 

2. Bauskas novada pašvaldības konsolidētais 2024. gada pārskats uz 283 lp. 

3. 27.03.2025. nolikums Nr. 4 uz 16 lp. 

4. 27.03.2025. nolikums Nr. 5 uz 1 lp. 

5. izglītības iestādes “Saulespuķe” attīstības plāns 2025.-2027. gadam uz 19 lp.  

6. iestādes “Bauskas pils muzejs” stratēģija 2025.-2030. gadam uz 56 lp. 

7. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028. gadam Investīciju plāns uz 184 lp.  

8. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 3 lp. 
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Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


	Sēde sasaukta 2025. gada 27. martā plkst. 9

